
Geachte gemeentebesturen en gemeenteraadsleden,  
 
Hierbij wil de Stichting ElektroHyperSensitiviteit, een organisatie met veel ervaring en kennis 
over straling en gezondheid, u graag informeren over de gezondheidsrisico's van 5G.  
Dit omdat over deze gezondheidsrisico's vaak onvolledige en deels onjuiste informatie wordt 
verstrekt. In de bijlage treft u onze brief met aanvullende informatie aan. 
 
Met vriendelijke groeten 
Voorzitter Stichting ElektroHyperSensitiviteit 
 


